

Journal of Donghua University (English Edition)

《东华大学学报(英文版)》

Call for Papers (约稿函)

Journal of Donghua University (English Edition) (CN 31-1920/TS, ISSN 1672-5220) is authorized by the Ministry of Education of the People's Republic of China, sponsored by Donghua University, and founded in 1984. It is a bimonthly academic journal focused on textile science and relevant disciplines, abstracted and indexed in Scopus, WTA, AJ, EBSCO, Ulrichsweb, CNKI, CSPD, ChinaInfo, CAJCED, etc.

《东华大学学报(英文版)》(Journal of Donghua University (English Edition)) 是由国家教育部主管,东华大学主办,以纺织科学及相关学科为特色的学术性期刊。本刊于1984年创刊,为双月刊,国内外公开发行,ISSN 1672-5220,国内统一刊号为CN 31-1920/TS。刊物已被Elsevier二次文献数据库(Scopus),《世界纺织文摘》(World Textile Abstracts)、俄罗斯《文摘杂志》(AJ, VINITI)、美国艾博思科学术数据库(EBSCO)、乌利希期刊指南(Ulrichsweb)、中国期刊全文数据库(CNKI)、中国学术期刊数据库(CSPD)、万方数据资源系统(ChinaInfo)、中国学术期刊综合评价数据库(CAJCED)等权威检索数据库收录。

In order to fully explore the advantage of textile discipline, support "the Belt and Road" initiative, and gather and disseminate the latest textile scientific achievements, we invite papers from experts and scholars in related fields. At present, two columns are set, *i.e.*, "Healthcare and Biomedical Textiles" and "Theory and Application in Textiles". We sincerely invite you to jointly set up these two columns and build other relevant columns. With the great wish to be a leading peer-reviewed journal of textiles, as well as the respect for your academic attainments, we sincerely invite you to publish your work in our journal.

Thank you for your support!

为了充分发掘和利用纺织学科的优势资源,加强国内纺织院校在服务"一带一路"倡议中的创新引领和支持作用, 荟萃并传播最新纺织科研成果,编辑部特向相关领域的专家学者邀稿,并设置相关专栏。目前,已确定开设"健康 及生物医用纺织品""纺织类基础理论与应用研究"两个专栏,诚挚邀请各专家学者共同开设其他相关专栏。衷心 期望各位学术带头人以及国内外相关领域的科研工作者,与我们一同将您丰硕的学术成果有效地传播出去。我们秉 持打造 国内一流纺织类英文期刊 的宏愿,谨向您发出诚挚的邀请。

盼您不吝赐稿,感谢您的支持!

Contact (联系方式)

E-mail: jdhuenged@dhu.edu.cn; hongmeiliu@dhu.edu.cn

Phone: 021-62373948



Topics (约稿方向)

High-quality papers are solicited in, but not limited to the following topics (约稿方向包括但不限于):

- Biomedical Textile Materials and Technology
 医用纺织材料与技术
- Healthcare Textiles
 - 健康纺织材料
- Intelligent Textiles 智能纺织材料
- Functional Textiles 功能性纺织材料
- Green Textile Chemistry 绿色纺织化学
- Advanced Intelligent Textile Manufacturing Technology
 先进纺织智能制造技术
- ・New Textile Machinery 新型纺织机械

- Textile Structure Composite
 纺织结构复合材料
- High-Performance Fiber 高性能纤维
- Textile Design纺织品设计
- Textile Soft Material Science and Technology
 纺织软物质科学与技术
- Digital Textiles
 数字化纺织
- Deep Learning in Textiles
 深度学习与纺织

Guideline (约稿指南)

The journal publishes original research papers and review articles with a normal length of 3 000 – 6 000 words, no more than 10 000 words as suggested, It is strictly peer-reviewed and only accepts original submissions in English.

稿件类型以原创论文或综述为主。原创论文3000~6000字,建议不要超过10000字。所有收稿将经过严格的同行评审和编委会集体讨论后决定是否录用。

Submission website: http://dhdy.cbpt.cnki.net

投稿系统: http://dhdy.cbpt.cnki.net

Please note the specific topic or column when submitting

投稿时请注明具体相关方向及投稿专栏或拟设专栏

Details are referred to (参考模板)

http://cbimg.cnki.net/Editor/2020/0414/dhdy/24293062-f6fa-4166-b3fc-76b277e7407f.pdf